
 
 

AMR – møde referat 
 
Tirsdag den 24. september 2024 kl. 14.00 – 16.00 
 
 
 
Til stede: Necati Kayhan (EG), Lilja Gunnarsdottir (HL), Anita Alstrup (HV), Line Clement Tarp Brink (HØ) 
Afbud:  Tine Mébel (HØ)  
 
 
 
Referent: Christian Ordstyrer:  Christian 
 
 
 
Dagsorden: 
 
Pkt. 017 – 24   Godkendelse af referat fra den 28.5.2024 
  Godkendt 
   
     
Pkt. 018 – 24   Nyt om arbejdsmiljø fra skolerne 

HV: Der er undersøgt for skimmelsvamp på skolen. Umiddelbart er der ikke 
noget, der påviser dette, men AMR tager fat i området og kollegerne.  

 Der er mus på skolen og kommunens skadedyrsbekæmper er på dem. 
 Sommerferien bød på ombygninger, og der har givet et ret dårligt 

indeklima, der endnu ikke er klaret. Skoleleder har bedt om en 
procesplan, så der kan blive orden på indemiljøet. De skulle være 
færdige i uge 42. 
Spær i gymnastiksalens loft er færdige og skal skiftes. 
Radiatorer på hele skolen er blevet udskiftet. Deraf et ret udfordret 
arbejdsmiljø. De skulle være færdige i uge 41. 
Det nye personalerum er taget i brug, og en gruppe ansatte er med til at 
komme videre med indretning og daglig brug af lokalet. 

EG: Skolens fik et påbud sidste år, der skulle klares i sommerferien, men det 
er ikke ordnet endnu. Skoleleder er i dialog med kommunen om at få det 
klaret. Pædagogerne overtager en stor del af pausetilsynet i 12-pausen 
og laver aktiviteter med børnene. Det skulle give lærerne mindre 
tilsynstid. Skolen har fået ny legeplads. 

 Der er en sammenlægning af to nuværende 8. klasser for at få skabt ro 
og bruge ressourcerne rigtigt. 

HL: Alle radiatorer er udskiftet. Det har skabt varme-/kuldeproblematikker. 
Det er uvist, om der er fundet en løsning. Tagene på skolen er utætte, og 
når det regner, drypper det bl.a. ned i klasselokaler og gange. Skolens 
tidligere påbud er ordnet. 

 Skolen er opdelt i en indskoling og udskoling, og det stiller nye krav til 
lærernes praksis. 

 
HØ: Al gammelt ovenlys og eltavler er skiftet ud med nyt. Klasserne er opdelt 

på tværs af årgange hhv. 0. til 5. (Nord) og 6. til 9. (Syd). 
 Der er indført to store oprydningsdage for både elever og lærere. Der er 

blevet arbejdet med den sidste APV, og nye tiltag ses i løbet af året, der 
tager udgangspunkt i klasseværelset. 

 Skolens specialklasser har over de sidste to skabt en anden struktur med 
bl.a. to ledere, en AMR for de her klasser og andre gode tiltag, der har 
skabt et godt fundament for både AB og XY.  

  
 
 
 



Pkt. 019 – 24  Evaluering af kursus om arbejdsskader i Glostrup 
Det er vigtigt at mødes og kunne snakke med andre om, hvad der kan og skal 
gøres. Der var både nyt og genopfriskning og det faktum, at vi har en forening, 
der tager medlemmers sager og vurderer dem, når der er behov for det, 
betyder rigtigt meget. Det var et kursus med fokus på os. Albertslund stillede 
med to AMR’er. 
  

 
Pkt. 020 – 24  Aktuelt om Arbejdsmiljø nr. 4 - august 2024 
  https://dlfinsite.dlf.org/arbejdsmiljoe?item=529990 
  Der blev orienteret om pointer i forebyggelse via dialog om stress. 
 
Pkt. 021 – 24  Sådan møder vi nye kolleger 
  Flyttes til næste møde. 
 
   
Pkt. 022 – 24  SPARK – Netværksforløb om psykologisk tryghed  
  https://dlfinsite.dlf.org/Kredsudsendelser?item=530269 

  Der blev orienteret om forløbet. 
 
Pkt. 023 – 24  HV Temadag 2025 d. 29.1.25 – orientering om indhold  
  AMR har fået datoen ind i kalenderen og orienterer lederne på skolerne. 
 
Pkt. 024 – 24  Evt. 

Intet under evt. 
 
Pkt. 025 – 24  Punkter til næste møde 

- Retningslinjer om brug af lyd og billeder fra datatilsynet  
- Sådan møder vi nye kolleger 

 
Christian Holm 
Tovholder AMR 
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